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Vidlák 29 prosince, 2022

Čas se krátí…
litterate.cz/cas-se-krati

Samozřejmě mi neunikly uniklé informace o tom, jak bude vláda v

brzké době bojovat proti dezinformacím. Včera sice zaznělo, že ony

uniklé informace jsou také dezinformace, protože jde jen o pracovní

verzi, která se ještě bude ladit, ale když to vypustil Deník N, tak to

stojí za blogerský komentář.

Krátce shrnu situaci…. Vláda hodlá nasypat sto mega těm hodným a

pravdomluvným médiím. (Určitě na první místě myslí Šafra a jeho

evropský hodnotné Fórum 24… nebo alespoň Šafr si na ty peníze

myslí) Dále hodlá nasypat padesát mega Cemperům a dalším

udavačům, aby se jim udávalo lépe a radostněji. Také hodlají určit

zmocněnce, který připraví nějaké ty paragrafíčky, aby to celé dostalo

právní rámec. To víte, hento vypínání dezinformačních webů se

úplně nepovedlo, oni se pak všichni obviňovali navzájem, kdo to

vlastně nezákonně nařídil… takže příště už to bude naprosto legální a

podle pravidel. A pak se má objevit nový trestný čin vědomého šíření

dezinformací, za účelem rozvracení republiky. Tento paragraf bude

dostatečně gumový a pružný, aby se za něj dalo schovat vlastně

cokoliv.

Nepochybuji o tom, že tentokrát bude těžkopádná byrokratická

mašinérie extrémně efektivní.

https://www.litterate.cz/cas-se-krati/
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Hele, ono nám zbývá pár posledních týdnů, možná měsíců… Pak už

bude cokoliv, co kdo napíše, potenciálně trestné. Samozřejmě, nikdo

nepůjde po nějakém nýmandovi, který bude mluvit o chemtrails a 5G

sítích. Takové dezinformace nikoho nezajímají a nezvednou ze židle.

Ale okamžitě půjdou po těch, kteří promlouvají k masám. Půjdou po

těch, kteří předvádějí nějaké organizační schopnosti, kteří umějí

mluvit, natáčet, či psát. Půjdou po těch, kteří reálně ohrožují moc

současné vlády.

Samozřejmě nedojde jen na blogery. Dojde i na začínající a opoziční

politiky. Jakmile se někdo stane populárním díky kritice vlády, to by

bylo, aby se nedal chytit za slovo a napařit mu paragraf. Rozvracení

republiky je totiž úplně cokoliv, co jde jakkoliv napříč vytyčené vládní

cestě za světlými zítřky.

Ale vlastně mě to celé nepřekvapuje… to je také to jediné, co mohou

udělat. Oni totiž vidí, že majnstrýmová média už neurčují celý

diskurs. Oni vidí, že jsme si našli svoje cestičky, jak propagovat to,

čemu věříme. Ono nás zase není tolik. Pár desítek lidí… to už se

posbírat a odsoudit dá. Kdokoliv, kdo bude příliš vidět a příliš slyšet,

ten bude snadno umlčen a nebo alespoň mluvnicky vykastrován,

protože nebudeme smět ani naznačovat.

Bude to jako za totáče… volby budou, ale slyšet budou jen hlasy,

které se budou líbit mocným. Ostatní s potenciálem budou umlčeni.

Kriminalizace politiků, to je už dávno osvědčená metoda, která bude

jen zjednodušena. Nebude nutné hledat nějaké kostlivce ve skříni,

Čapáky, ofshory… postačí si projít pár projevů či statusů. Udělat z

toho vědomé šíření dezinformací, to už bude snadné.

Když si to tak vezmu, zakrátko za nás bude mluvit už jen Jana

Zwyrtek Hamplová, protože bude mít imunitu. My všichni ostatní

budeme stát před dilematem, jestli existuje alespoň teoretická šance

uspět a jestli má vůbec smysl bojovat a ohrožovat tím svoje rodiny.
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Postačí jeden dostatečně gumový paragraf, který protlačí ten

blonďatý pyknik se zlým obličejem. Dostat se za katr bude extrémně

snadné a půlka obyvatelstva tomu ještě bude tleskat.

Čas se nám krátí. Pokud bude do našeho práva prosazen tento nápad,

tak jsme v podstatě skončili. Zůstane pár bláznů, pár nebojácných

hlupáků a možná pár takových, kteří nebudou mít rodiny a nebudou

na ně muset brát ohled. My ostatní se teď sice můžeme desetkrát

zaklínat odvahou, ale kdo je doopravdy odvážný, to se zjistí až po

první domovní prohlídce a prvním exemplárním trestu. Nedělám si

iluze o velikosti takové skupiny statečných.

Máme před sebou několik týdnů či měsíců. Pak už bude každý pokus

o odpor mnohem riskantnější a obtížněji proveditelný. Když za slova

bude hrozit žalář, je úplně jedno, jak se tento režim bude jmenovat a

kam bude směřovat. Jestliže vznikne nástroj a na potlačování

svobody projevu, bude brzičko použit na potlačování svobody

všeobecně.

Hele, já dneska cítím naprostou marnost své blogerské práce. Pět let

jsem házel na stěnu hrách… Ať se ve svých úvahách podívám

kterýmkoliv směrem, vidím jen množící se překážky. Všechny jsem je

popsal a do jisté míry i předpověděl… stejně to nemělo žádný vliv na

změnu smýšlení.

A mám i další špatné zprávy…

Bašta začal řešit, že v Moskvě mají složku na Babiše a Pavla a proto

jsou vydíratelní… To jako má znamenat co? Komu je určena tahle

informace? Jejich voličům? To je má jako odradit? Aneb jak čtrnáct

dní před volbami vynulovat všechny úspěchy své kampaně a zároveň

říct dopředu, že kdyby se Babiš náhodou dostal do druhého kola, tak

ho nepodpořím, protože KGB… Uvědomuje si Bašta, že v podstatě

řekl, že v druhém kole podpoří Čapuši? Před dvěma dny jsem psal, že

Bašta dělá kampaň v rámci možností dobře. Dneska musím říci, že už

jí nemusí dělat vůbec.
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Mimochodem – Předevčírem jsem napsal, že mééédia dají Baštovi

milostivě víc prostoru, protože se s Babišem perou o stejného voliče…

Nečekal jsem, že to bude tak rychle a nečekal jsem, že to takhle

dojebou.

Od Ládi Vrábela se zase odtrhli další spolupracovníci, že se s ním

nedá dělat. Ale to samozřejmě nevadí, Vrábel je ten jediný správný

echte revolucionář, který nás všechny zachrání a všichni ostatní jsou

zlí, jen mu chtějí ukrást jeho projekt. Vsadím se, že tu ještě pořád

bude hodně těch, kterým to ani teď nedošlo a spokojí se s

vysvětlením o šedesátém spiknutí v řadě mezi lidmi, které si on

osobně vybral.

Ne, ještě není konec… ale máme k němu slušně nakročeno. Zítra

proto napíšu něco, co bych jako bloger nikdy napsat neměl.. řeknu

vám, co by se podle mě mělo teď udělat.

 

 


